



Superior Solutions

PRODUCT SPECIFICATION REPORT

WHITE LITHIUM GREASE New Zep White Lithium Grease is PTFE fortified, durable and non-staining. Convenient, easy-to-use aerosol provides superior friction reduction and also prevents rust and corrosion. Will not run, wash off, or freeze. Does not gum up or cake.

WHITE LITHIUM GREASE

PROD. #3317

Aerosol Grease

FEATURES

Lubricates and Reduces Friction

Gelling Set-Up

Inhibits Corrosion

Non-Staining

BENEFITS

Contains PTFE which gives this product superior lubricity in reducing friction between surfaces.

Quick gelling set-up helps the grease to stay put and resist wash out or throw off; will not gum or cake.

The grease provides a coating which will inhibit rust and corrosion and provide protection in high humidity conditions.

White Lithium Grease does not contain dyes and is non-staining; for use in areas where color can not bleed into adjoining materials.

APPLICATIONS & DILUTIONS

White Lithium Grease is recommended for all types of automotive, marine, truck, farm machinery, and heavy construction equipment-use to lubricate or protect hinges, springs, cables, bolts, latches, bearings, shackles, rollers, tools, locks and more.

COMPANION PRODUCTS

Zep 40, Cherry Bomb, Zep 45, Formula 50

SPECIFICATIONS

| | |
|------------------|-----------------------|
| Physical Form | Gel |
| Color | White |
| Odor | Solvent |
| P.h. | N.A. |
| Specific Gravity | 0.77 |
| Shelf Life | 1 year |
| Flash Point | < -18 degrees celsius |
| WHMIS | Not Regulated |
| TDG | Not Regulated |

ZEP SALES & SERVICE
www.zep.com
1-877-1 BUY ZEP

Rev. Jan2011



Solutions Supérieures

FICHE TECHNIQUE

WHITE LITHIUM GREASE La nouvelle graisse blanche au lithium de Zep est enrichie de PTFE, durable et elle ne tache pas. Un aérosol pratique et facile à utiliser procure une réduction supérieure de la friction, tout en prévenant la rouille et la corrosion. Ne s'enlève pas, ne partira pas au lavage ni ne gèlera. Ne s'agglutine pas et ne cuit pas.

WHITE LITHIUM GREASE

N° DE PRODUIT: 3317

Graisse en aérosol

CARACTÉRISTIQUES

Lubrifie et réduit la friction

S'applique comme un gel

Inhibe la corrosion

Ne tache pas

AVANTAGES

Contient du PTFE, qui procure à ce produit une lubricité supérieure pour réduire la friction entre les surfaces.

L'application rapide comme un gel aide la graisse à rester bien en place, résistant au lavage ou au fouettement; ne s'agglutinera pas et ne cuira pas.

La graisse procure un recouvrement qui inhibe la rouille et la corrosion, tout en fournissant une bonne protection dans des conditions très humides.

La White Lithium Grease ne contient pas de colorant et ne tache pas; elle convient aux endroits où la couleur ne doit pas se fondre aux matériaux à protéger.

APPLICATIONS ET DILUTIONS

La White Lithium Grease est recommandée pour : tous les types de véhicules automobiles, applications marines, camions, équipement de ferme et de gros travaux de construction. À utiliser pour lubrifier ou protéger les charnières, ressorts, câbles, boulons, taquets, paliers, étriers, rouleaux, outils, serrures et plus encore.

PRODUITS CONNEXES

Zep 40, Cherry Bomb, Zep 45, Formula 50

CARACTÉRISTIQUES PHYSIQUES

| | |
|------------------------|----------------------|
| Forme physique | Gel |
| Couleur | Blanche |
| Odeur | Solvant |
| pH | S.o. |
| Densité | 0,77 |
| Durée de stockage | 1 an |
| Point d'inflammabilité | < -18 degrés Celsius |
| SIMDUT | Non régi |
| TMG | Non régi |

ZEP SALES & SERVICE

www.zep.com

1-877-1 BUY ZEP

Rev. Jan2011